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ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MARGINEA 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 30 ianuarie 2024, în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Marginea, 

judeţul Suceava 
 

 Consiliul local al comunei Marginea a fost convocat în şedinţă ordinară prin Dispoziţia 
primarului comunei Marginea nr.6 din 23.01.2024. 
 Domnul primar Gheorghe Lazar le mulțumește consilierilor pentru prezență. 
 Ședința este transmisă în direct pe o rețea de socializare. 
 Domnul consilier Nichitean Dumitru, următorul decan de vârstă în absența domnului Magopăț 
Gheorghe, precizează că la ședința sunt prezenți 13 consilieri dintr-un total de 17 convocați, iar 
ședința este legal constituită; lipsesc domnii: Magopăț Gheorghe, Grigorean Marcel, Lungu Florin 
și Vicol Marius; roagă colegii să formuleze propuneri pentru alegerea președintelui de ședință; 
 Punctul nr.1: Proiect de hotărâre înregistrat cu 1329 din 23.01.2024 privind alegerea 
președintelui de ședință. 
 Avizul comisiei: domnul Gheliuc Vasile- Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, 
juridică şi de disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 
 Domnul consilier Sfîrnaciuc Dorel îl propune ca președinte de ședință pentru luna ianuarie 
2024 pe domnul consilier Martinescu Mircea; nemaifiind alte propuneri, se supune la vot proiectul 
de hotărâre. 

Voturi pentru=12 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel,Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță); Împotrivă=0; Abțineri=1(Martinescu 
Mircea).Hotărârea nr.1 
 Domnul Martinescu Mircea le mulțumește colegilor; dă cuvântul domnului primar Lazar 
Gheorghe să prezinte ordinea de zi a ședinței. 
 Domnul primar precizează că dorește suplimentarea ordinii de zi cu un proiect de hotărâre, 
astfel: 
 1.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1.335 din 25.01.2024 pentru aprobarea Regulamentului 
privind decontarea cheltuielilor de transport între localitatea de domiciliu/reşedinţă şi localitatea 
unde se află locul de muncă pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului Comunei Marginea, județul Suceava. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 
turism. 
 Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; 
Abțineri=0.Suplimentarea ordinii de zi aprobată. 

Domnul primar prezintă următoarea ordine de zi a ședinței ordinare: 
 1.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1329 din 23.01.2024 privind alegerea președintelui de 
ședință. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină. 
 2.Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa ordinară din data de 
28.12.2023. 
 3.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1246 din 23.01.2024 privind aprobarea decontării 
costurilor de transport pentru cadrele didactice navetiste din unităţile de învăţământ de pe raza 
UAT comuna Marginea, judeţul Suceava. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
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Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 
turism. 
 4.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1409 din 23.01.2024 privind aprobarea prețurilor de 
referință pentru masa lemnoasă din fondul forestier proprietate publică a UAT comuna Marginea, 
județul Suceava pentru partizile nr.5918 Hașca, nr.5921 Hașca și nr.5922 Hașca. 

Inițiator:Gavriluță Hînțar -viceprimarul comunei. 
Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 

turism. 
 5.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 246 din 08.01.2024 privind aprobarea scăderii din 
gestiune a masei lemnoase în volum total de 46 mc rezultate din efectuarea lucrărilor de curățiri 
și lăsarea în parchet ca material lemnos nevalorificabil din partizile nr.5905 și nr.5906, u.a.221C 
și u.a.220E. 

Inițiator:Gavriluță Hînțar -viceprimarul comunei. 
Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 

turism. 
 6.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1021 din 17.01.2024 privind atestarea apartenenței la 
domeniul privat al UAT comuna Marginea, județul Suceava a unor suprafeţe de teren situate în 
zona «Industrială»,  categoria de folosinţă «neproductiv». 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină. 
 7.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.789 din 12.01.2024 privind aprobarea Devizului General 
actualizat la etapa Proiect Tehnic, pentru obiectivul de investiții “Modernizare drumuri de interes 
local și pod Șoarec din comuna Marginea, județul Suceava, lot 1 - Modernizare drumuri 
comunale”. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 

turism. 
 8.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18.308 din 28.12.2023 privind aprobarea regulamentului 
de organizare și desfășurare a licitațiilor publice pentru închirierea/concesionarea imobilelor 
(terenuri și clădiri) aflate în proprietatea  publică și privată a UAT comuna Marginea. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Avize comisie: 1.Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină. 

2.Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi turism. 
 9.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1.335 din 25.01.2024 pentru aprobarea Regulamentului 
privind decontarea cheltuielilor de transport între localitatea de domiciliu/reşedinţă şi localitatea 
unde se află locul de muncă pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului Comunei Marginea, județul Suceava. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului şi 
turism. 
 10.Diverse. 

Se supune la vot ordinea de zi. 
Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 

Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0.Ordine 
de zi aprobată. 
 Onciul Adrian-Valentin, secretar general al comunei, se adresează doamnei/domnilor consilieri 
locali cu solicitarea ca aceștia să comunice dacă au sesizat existența vreunui potențial conflict de 
interese/incompatibilitate cu privire la proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței 
ordinare din data de 30 ianuarie 2024-Nu este cazul. 
 Punctul nr.2: Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa ordinară din 
data de 28.12.2023. 
 Domnul consilier Sfîrnaciuc Dorel propune ca procesul-verbal să fie aprobat fără a mai fi 
lecturat. 
 Se supune la vot procesul-verbal. 
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Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0.Proces-
verbal aprobat. 

Punctul nr.3: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1246 din 23.01.2024 privind aprobarea 
decontării costurilor de transport pentru cadrele didactice navetiste din unităţile de învăţământ de 
pe raza UAT comuna Marginea, judeţul Suceava. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.2 
 Punctul nr.4: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1409 din 23.01.2024 privind aprobarea 
prețurilor de referință pentru masa lemnoasă din fondul forestier proprietate publică a UAT 
comuna Marginea, județul Suceava pentru partizile nr.5918 Hașca, nr.5921 Hașca și nr.5922 
Hașca. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Curea Iliuță: are o nelămurire și se adresează inițiatorul proiectului, domnul 
viceprimar: care este motivul reducerii sumei pentru exploatarea masei lemnoase și aducerea 
acesteia la drum auto, de la prețul de peste 90 lei/mc propus de OS Marginea la prețul de 60 
lei/mc? 
 -primar Lazar Gheorghe: dorește să răspundă la întrebare precizând că a lucrat împreună cu 
domnul viceprimar pe marginea proiectului; au micșorat prețul de exploatare pe mc, deoarece 
profitul realizat de primărie va fi mai mare și propune acest preț consiliului local; 
 -consilier Curea Iliuță: OS Marginea, în baza unor calcule a propus un preț; lucrarea va fi 
scoasă la licitație pe SEAP; au mai fost lucrări adjudecate cu suma de 60 lei ? 
 -primar Lazar Gheorghe: da, au mai fost astfel de lucrări;  
 2.consilier Nichitean Dumitru: și în aceste partizi este foarte puțin lemn de fag; sunt depuse 
foarte multe cereri ale locuitorilor comunei;care este situația soluționării acestora?  
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: sunt aproximativ 950 de cereri rămase nesoluționate din anul 
2023; ar fi necesară o cantitate de minim 5000 mc lemn de fag, lucru care este practic imposibil 
de realizat; numai în prima lună a anului 2024 au fost depuse peste 200 de cereri; au fost 
soluționate toate cererile din anii 2021 și 2022, având prioritate în primul rând cele depuse de 
persoanele în vâstă și de cele cu handicap; 
 -consilier Curea Iliuță: care este cantitatea de lemn de foc de rășinoase care a fost scoasă la 
vânzare și nu a fost cumpărată, deoarece cetățenii refuză achiziționarea lemnului de rășinoase? 
 -viceprimar Hînțar Gavriluță: la ședința ordinară din luna februarie 2024 va prezenta situația;  
 3.consilier Boicu Danuț: suntem la prima ședință și deja sunt scoase trei partizi la exploatare; 
plătim întreținerea și administrarea pădurii; nu putem verifica ce se întâmplă cu lemnul exploatat? 
 -primar Lazar Gheorghe: pădurea este dată în administrarea Ocolului Silvic Marginea; 
personalul care se ocupă de exploatare răspunde de buna gestionare a acesteia; nu avem 
atribuții în verificarea modului de exploatare; putem solicita efecuarea unui control de fond; putem 
aproba ca lemnul să fie exploatat la faza «pe picior», situație în care primăria ar avea un profit 
mult mai mare; 
 4.consilier Gheliuc Vasile:dacă populația se poate adresa cu cereri către OS Marginea, nu 
putem avea o colaborare pentru onorarea acestora? 
 -primar Lazar Gheorghe: OS Marginea exploatează pădurea statului și trebuie să soluționeze 
cereri ale locuitorilor din zona Rădăuți, Vicov, Sucevița; lemnul de rășinoase este refuzat 
constant de către cetățeni; 
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 5.consilier Hrițcan Iliana: toate discuțiile care au avut loc au fost în afara proiectului supus 
aprobării, care se referă la aprobarea prețului la trei partizi de masă lemnoasă; 
 Nemaifiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.3 
 Punctul nr.5: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr. 246 din 08.01.2024 privind aprobarea 
scăderii din gestiune a masei lemnoase în volum total de 46 mc rezultate din efectuarea lucrărilor 
de curățiri și lăsarea în parchet ca material lemnos nevalorificabil din partizile nr.5905 și nr.5906, 
u.a.221C și u.a.220E. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Curea Iliuță: este vorba despre lemnul rezultat ca urmare a efectuării unor lucrări de 
curățiri a partizilor și care este de o slabă calitate, astfel că nu este rentabil să fie exploatat și 
scos la vânzare; 
 Nemaifiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.4 
 Punctul nr.6: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1021 din 17.01.2024 privind atestarea 
apartenenței la domeniul privat al UAT comuna Marginea, județul Suceava a unor suprafeţe de 
teren situate în zona «Industrială»,  categoria de folosinţă «neproductiv». 
 Avizul comisiei: domnul Gheliuc Vasile- Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, 
juridică şi de disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 
 Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.5 
 Punctul nr.7: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.789 din 12.01.2024 privind aprobarea 
Devizului General actualizat la etapa Proiect Tehnic, pentru obiectivul de investiții “Modernizare 
drumuri de interes local și pod Șoarec din comuna Marginea, județul Suceava, lot 1 - 
Modernizare drumuri comunale”. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.6 
 Punctul nr.8: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18.308 din 28.12.2023 privind aprobarea 
regulamentului de organizare și desfășurare a licitațiilor publice pentru închirierea/concesionarea 
imobilelor (terenuri și clădiri) aflate în proprietatea  publică și privată a UAT comuna Marginea. 
 Avize comisii: 
 1.consilier Gheliuc Vasile- Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de 
disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze proiectul în forma prezentată de 
inițiator. 
 2.consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia 
mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 



5 
 

 Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 

Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.7 
 Punctul nr.9: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1.335 din 25.01.2024 pentru aprobarea 
Regulamentului privind decontarea cheltuielilor de transport între localitatea de 
domiciliu/reşedinţă şi localitatea unde se află locul de muncă pentru funcționarii publici și 
personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Marginea, 
județul Suceava. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 DISCUȚII: 
 -consilier Nichitean Dumitru: atâta timp cât cadrele didactice beneficiază de decontarea 
transportului de ani de zile, este normal ca și angajații primăriei care fac naveta să beneficieze de 
acest drept; 
 Nemaifiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Hanțari Gheorghiță, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Nichitean 
Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Martinescu Mircea);Împotrivă=0; Abțineri=0. 
Hotărârea nr.8 
 Punctul nr.10- DIVERSE: 
 1.Biserica Adventistă de Ziua a Șaptea Marginea, cererea nr.1594 din 30.01.2024 : solicită 
acordarea unui ajutor financiar în valoare de 55.000 lei 
 -R: se lucrează la întocmirea proiectului de Buget pentru anul 2024 și se va aloca și suma  
pentru unitățile de cult din comună; 
 2.Boicu Dan, comuna Marginea nr.31, cererea nr.863 din 15.01.2024: solicită vânzarea 
terenului din fața locuinței pentru a parca utilajele pe care le deține; 
 -R.Comisia de urbanism împreună cu inspectorul cu urbanismul se va deplasa la fața locului; 
 3.Ocolul Silvic Marginea, adresa nr.10.157/RI/23.01.2024: comunicare prețuri de referință pe 
picior aferente anului de producție 2024; 
 -R: va fi inițiat un proiect de hotărâre care va fi supus aprobării în ședința ordinară din luna 
februarie 2024; 
  4.Administrația Națională «Apele Române» SGA Suceava: adresa nr.94/08.01.2024: 
obligativitate prezentare documentații tehnice necesare pentru autorizarea traversărilor de cursuri 
de apă pe care le deținem în administrare și întocmirea unor expertize tehnice în acest sens; 
 -R: pentru podurile care nu dețin Cartea vechimii este necesar să întocmim documentații 
tehnice, care sunt foarte costisitoare; nu avem prevăzute fonduri în acest sens; 
 -consilier Curea Iliuță: la Pod Vasilovschi este formată o insulă în amonte, care poate pune în 
pericol zona în cazul unei viituri; consideră ca fiind necesare executarea unor lucrări de protecție 
a malurilor; 
 R: ne vom adresa Administrației Naționale «Apele Române» SGA Suceava solicitând 
efectuarea unei regularizări a albiei pârâului Sucevița; 
 5.Liceul Tehnologic «V.Gherasim»  Marginea: solicită construirea unui nou corp de clădire cu 
două etaje în suprafață de 360 mp pentru ateliere tehnologice, iar pe stațiul verde construirea 
unei «Clase în grădină»; 
 -R: în momentul de față nu putem realiza o astfel de lucrare; în anul 2024 partea noastră de 
cofinanțare la proiectele aflate în derulare este foarte mare; 
 -consilier Curea Iliuță: câte spații închiriate din comuna Marginea sunt folosite pentru 
preșcolari ca grădinițe? este o prioritate ca toți copiii să frecventeze grădinița nu în spații 
închiriate, ci în sedii care să aparțină școlilor; 
 -primar Lazar Gheorghe: sunt două spații închiriate, unul de la Parohia Marginea unde nu 
plătim chirie și unul de la o persoană fizică, la care plătim chirie; ca element de noutate spațiul 
închiriat pentru Biblioteca comunală va fi eliberat, iar contractul va fi reziliat începând cu data de 
01.02.2024, iar cărțile vor fi mutate într-un spațiu liber de la Liceul tehnologic; 
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 -consilier Derevlean Gavril: în zona industrială sunt vreo 6-7 societăți comerciale care nu 
beneficiază de curent electric; să se aibă în vedere extinderea rețelei și în această zonă; 
 -primar Lazar Gheorghe: va trebui întocmită o documentație identică cu cele aprobate în anul 
2023 pentru extinderea de rețele electrice, iar noi vom avea partea noastră de cofinanțare; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.178/03 din 05.01.2024: obligativitatea 
prezentării de către aleșii locali a rapoartelor prevăzute de lege; 
 R: în primul trimestru al anului 2024 vor fi prezentate rapoartele de activitate de către aleșii 
locali precum și rapoartele anuale ale primarului și viceprimarului; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.14625/10/2 din 12.12.2023: verificare 
legalitate HCL 43-44: nu s-a formulat acțiune în contencios administrativ; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.14626/10/2 din 13.12.2023: verificare 
legalitate HCL 45: nu s-a formulat acțiune în contencios administrativ; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.14627/10/2 din 13.12.2023: verificare 
legalitate HCL 46-52: nu s-a formulat acțiune în contencios administrativ; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.14628/10/2 din 12.12.2023: verificare 
legalitate HCL 53: nu s-a formulat acțiune în contencios administrativ; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.15183/10/2 din 13.12.2023: verificare 
legalitate HCL 54-59: nu s-a formulat acțiune în contencios administrativ; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.17131/10/2 din 12.12.2023: verificare 
legalitate HCL 60-63: nu s-a formulat acțiune în contencios administrativ; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.289/10/6 din 08.01.2024: punct de vedere 
privind posibilitatea vânzării directe a terenurilor ocupate de construcții ce au fost edificare de 
tinerii beneficiari în baza Legii nr.15/2003 și ulterior înstrăinate cu titlu legal unor terțe persoane; 
 -Instituția Prefectului –Județul Suceava, adresa nr.180/03 din 05.01.2024: actualizarea 
inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public/privat al UAT și aplicarea unitară a 
prevederilor legale în domeniu; 
 -R:secretarul comunei și compartimentul urbanism vor proceda la verificarea inventarului;  
 Domnul consilier Martinescu Mircea, președintele de ședință, arată că toate punctele de pe 
ordinea de zi au fost epuizate și declară închisă ședința ordinară. 
 Drept pentru care am încheiat prezentul-proces verbal. 
 
 

    Președinte,                           Secretar general comună, 
    Mircea MARTINESCU                                                                Adrian-Valentin ONCIUL 


